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 Hvilke kjerneoppgaver bør Bionova ha? 
 

- Brobygger mellom blå og grønn næring, les landbruk og oppdrett/fiskeri. Gjennom 
å oppfordre og sette krav til samarbeid om energiproduksjon(biogass) fra dødfisk, 
slakteavfall og husdyrgjødsel. Matavfall og andre kilder til protein/fett/cellulose kilder 
bør også tilfalle. 
 

- Stimulere til næringsgjenvinning, energigjenvinning og energiutvinning fra 
biomasse. 
 

- Stimulere til økt mangfold av treforedlingsindustri i Norge. F.eks. utvinning av 
cellulose i tre til plast, eller konkurransedyktige produkter av trevirke/cellulose.  
 

- Finne en måte å støtte opp under omsetning av biokull/bundet karbon fra 
produsent til landbruket. 
 

- Etablere pyrolyseanlegg ved tømmerkaier for å kunne motta Grot fra 
skogindustrien, uegnet virke fra hogst, lauvskog, trevirke fra byggeplasser, 
hageavfall, osv.  
 

 Hvilke utfordringer løses ikke ved dagens virkemidler? 
 

Det er mangel på kapital i jordbruket for å gjøre noe.  
Store prosjekter i andre næringer setter standarden for prosjektutforming og tildeling 
av midler.  
 

Landbruket mangler nettverk i andre næringer, mangelfull kompetanse på byråkrati, 
søknadsprosesser og prosjektledelse.  
 

Bionova bør stille krav til samarbeid mellom forskjellige aktører for å bygge en 
sirkulær bioøkonomi ved større prosjekt.  
 

 Hvordan kan Bionova organiseres for best mulig målretting av innsats og 

størst mulig brukervennlighet og kostnadseffektivitet? 
 

Benytte Blokk-kjede-teknologi til mindre og "forhåndsgodkjente" investeringer i 
landbruket.  
 



F.eks. når leverandør, mottaker og jordbrukssjefen i kommunen har signert for; 
kjøpt, levert, montert/etablert - så utbetales pengene fra Bionova. Dersom Bionova 
kun dekker 40% av kostnaden betaler mottaker inn 60% til Bionova, som holder 
transaksjonen til leverandør, inntil det er signert fra alle parter.  
 
Ikke bruk midlene fra Bionova til forprosjekt, eller avklaringer. Det er det mange andre 
støtteordninger for.  
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